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Til stede: 
Cato Hellesjø (Sporveien) 
Per Magne Mathisen (Sporveien) 
Torgeir Kristiansen (Sporveien) 
Birte Sjule (Sporveien) 
Jan Egil Meling (Sporveien Trikken) 
Bjørn Granviken (Sporveien) 
Øystein Svendsen (Unibuss) 
Kjell Knarbakk (Unibuss) 
Philipp Engedal (Nobina) 
Hans-Kr. Engum (Nobina) 
Per Arne Engen (Norgesbuss) 
Nina Gjøen (OVS) 
Jytte Seligmann (OVS) 
Tom Aasheim (AKT) 
Pål Ruud (Oslo-Fergene) 
 
Bernt Reitan Jenssen 
Tore Kåss  
Hanne Bertnes Norli 
Marit Leite 
Anders Finckenhagen 
Ellen Rogde  
Rune Pedersen 
Marit Westvig 
Eivind Nikolaysen 
Nina Nitteberg 
Frode Hvattum 
Sofie Bruun 
Terje Falch (referent) 
 

Strategiforum 
 

 
Møtereferat 

5/2014 
4.12.2014 
Sted: Dronningens gt. 40 
 
Kl. 09.00 - 11.00 

Forfall: 
Thomas Tvedt (AFK) 
Ingeborg Holten (Sporveien) 
Anders Riiber (Sporveien) 
Erik Lund (OVS) 
Øivind Leet (Nettbuss) 
Per Nilsen (Nettbuss) 
Atle Rønning (Norgesbuss) 
Alf Jørgen Fedog (Norled) 
Hans-Kr. Engum (Nobina) 
Erik Holmeide (Konsentra) 
Terje Lysthaug (AKT) 
Thorbjørn Thoresen  

 
 

 Sak Ansvar 

1 Godkjenning av referat 
 
Referat fra møtet i oktober ble godkjent 
 

 

2 Presentasjon av Sporveien 
Sporveien orienterte om virksomheten.  
 
Se vedlagt presentasjon. 
 

Sporveien 
 
 
 
 
 

3 Forslag til agenda til felles arbeidsmøte om visjon den 
20.januar  
Agenda for verksted 20. januar ble presentert. Det ble stilt 
spørsmål ved omfanget på deltakelsen. Enighet om at 25-35 
er passe antall deltakere. For å sikre bredt eierskap kan det 
være en idé å la deltakelsen fra hvert selskap veksle noe 
mellom hver gang.  

Ruter/OSV 
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Se vedlagt presentasjon 

4 Trikkeprogrammet 
Ruter orienterte om arbeidet med trikkeprogrammet.  
 
Det ble nevnt som positivt for arbeidet med trikkeprogrammet 
at samtlige av de kommunalt eide selskapene i 
kollektivtrafikkfamilien nå er samlet i én byrådsavdeling.  
 
Se vedlagt presentasjon 

Ruter 
 
 
 
 

5 Regjeringens handlingsplan for kollektivtransport 
Ruter orienterte om hovedtrekkene i regjeringens 
handlingsplan for kollektivtransport. Ettersom dette verken er 
et stortingsdokument eller en offentlig utredning, vil det ikke 
bli en høring. Det er derfor viktig å benytte de anledningene 
en har til å spille inn ev. synspunkter. Oversendelse til 
arbeidsgiverorganisasjonene pekt på som en mulighet. 
 
Se vedlagt presentasjon 
 

Ruter 
 
 
 

6 Røykeforbud på stasjoner og stoppesteder 
Ruter orienterte om endringene i tobakkskadeloven §25 og 
følger for kollektivtrafikken i Oslo og Akershus. Det ble 
enighet om at Ruter utarbeider et forslag som løftes til politisk 
nivå. Forslaget baseres på innspill i en mini-høringsrunde 
med operatørene. 
 
Se vedlagt presentasjon 

Ruter 

6 Møter første halvår 2015 
Torsdag, kl. 9-11: 26.2, 26.3 og 4.6 

 

7 Eventuelt 

 Orientering om leverandørkonferanse om elbusser 
15/12. 

 Skiskytter VM i Oslo i 2016. Transport til selve 
stadionanlegget enklere enn under Ski VM, men det 
kan bli mye aktivitet i sentrum. Skiskyting er populært i 
utlandet, og det kan ventes mange utenlandske 
turister. Vi bør legge opp til et felles program for hele 
kollektivtrafikkfamilien, hvor de ansatte involveres. 
Mulighet for felles profilering mv. Dette tas inn som et 
tema på et fremtidig strategiforum 

 

 Ruter 

 


